
  

 

 

 
Pallay Zsófia vagyok, jelenleg 3. éves teológus-

lelkész szakos hallgató.  

Kis irományomban engedjétek meg, hogy először 

is megköszönjem bizalmatokat, s hogy a Hitéleti 

Bizottság Elnökének posztjára jelölésetekkel 

megtiszteltetek engem! 

Következőkben néhány szóban írni szeretnék magamról és terveimről. 

Elmúlt években törekedtem arra, hogy részt vegyek, illetve szolgáljak is a hitéleti alkalmakon. 

Ahogy időm engedte segédkeztem kiszállásokon, rendezvényeken, egyetemünk zenekarával 

dicsőítéseket is tartottunk. 

Miért vállaltam a jelölést? 
Mert fontos számomra a diákság hitélete és a lelki növekedés. Ez az, ami a legjobban motivál engem.  

Miért találom magam „alkalmasnak”? 
 Nyitott vagyok 

 Kommunikatív 

 Jókedvű 

 Elszánt 

 Alkalmazkodó 

 Kitartó 

Tervek a jövőre nézve: 
- Meglévő hitéleti alkalmak megtartása (Bibliaóra, imaközösség, dicsőítések) 

- Új ötletek – hallgatóság igényeit figyelembe véve, no meg lehetőségek szerint  

- Nem hitéleti szakos hallgatók bevonása a hitéleti alkalmakba. 

- Lelkiismeretesen ellátni feladataimat! 

- Szenior, Hitéleti és nem Hitéleti esküdtfelügyelők munkájának segítése.  

 

 


